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R O M Â N I A 
JUDEȚUL SĂLAJ 
CONSILIUL JUDEȚEAN 
Nr. 6963 din 26.02.2025 
 

PROCES VERBAL 
al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Sălaj 

din data de 26 februarie 2025, ora 09,00 
 

Se intonează Imnul Național al României. 
* 

 
Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU,             

 Stimaţi colegi,              
 Doamnelor şi domnilor.  
 În conformitate cu prevederile art. 179 alin. (2) lit.a) coroborate cu cele ale 
art.182 alin.(4) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și 
completările ulterioare, prin Dispoziția Președintelui Consiliului Județean nr. 26 din 
20.02.2025, a fost convocat Consiliul Judeţean Sălaj în şedinţă ordinară, fiind 
stabilită desfăşurarea acesteia în sala de şedinţe „Dialoguri Europene”, situată la 
etajul I.    
  La şedinţa de azi, sunt prezenţi 30 consilieri plus Președintele Consiliului 
Județean domnul Dinu Iancu-Sălăjanu.  

* 
Odată cu realizarea convocării şi difuzării materialelor, aţi luat cunoştinţă de 

ordinea de zi a şedinţei.  
Supun la vot ordinea de zi: 
- Cine este pentru? 30 consilieri județeni plus Președintele Consiliului 

Județean domnul Dinu Iancu-Sălăjanu.  
- Împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Mulțumesc! 

 
Cu 31 voturi „pentru” a fost aprobată următoarea ORDINE DE ZI:   

 
1. Proiect de hotărâre privind actualizarea principalilor indicatori tehnico-

economici pentru obiectivul de investiţie „Creșterea eficienței energetice pentru 
clădirea Spitalului Județean de Urgență Zalău”; 

2. Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Județean nr. 2 
din 23 ianuarie 2025 privind actualizarea proiectului „Înființare structură de sprijin a 
afacerilor în județul Sălaj” în vederea finanțării acestuia în cadrul Programului 
Regional Nord-Vest 2021-2027; 

3. Proiect de hotărâre privind validarea Autorităţii Teritoriale de Ordine Publică 
Sălaj; 
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4. Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea Actului  Constitutiv 
al societății comerciale “PAZĂ OBIECTIVE ȘI INTERVENȚIE”S.R.L. și  
desemnarea administratorului provizoriu; 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea alipirii a trei imobile – terenuri, 
aparținând domeniului privat al Județului Sălaj; 

6. Proiect de hotărâre privind darea în folosinţă gratuită în favoarea Parohiei 
Reformate Cehu Silvaniei a unui imobil compus din construcție și teren aferent situat 
în orașul Cehu Silvaniei aparținând domeniului public al Judeţului Sălaj; 

7. Proiect de hotărâre privind darea în folosinţă gratuită Asociației de 
Dezvoltare Intercomunitară “Țara Silvaniei” a unor spaţii din imobilul situat în 
municipiul Zalău, str. Unirii nr.7, aparținând domeniul public al Judeţului Sălaj; 

8.  Proiect de hotărâre privind aprobarea statului de funcţii al Spitalului 
Judeţean de Urgenţă Zalău; 

9. Proiect de hotărâre privind stabilirea regimului juridic al unui imobil 
aparținând domeniului public al județului; 

10.  Diverse.  
* 

                                         *        * 
 
Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Înainte de a intra în ordinea de zi, la propunerea secretarului general al 

judeţului, vă supun  spre  aprobare procesul-verbal al ședinței ordinare din data de 
30.01.2025,  nu fără a discuta eventualele obiecţii la acesta – dacă există. 
 Îl supun la vot,  

- Cine este pentru? 30 consilieri județeni plus Președintele Consiliului 
Județean domnul Dinu Iancu-Sălăjanu.  

- Împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Mulțumesc! 

* 
Cu un număr de 31 voturi „pentru” a fost aprobat procesul-verbal al ședinței 

ordinare din data de 30.01.2025. 
* 

                                          *       * 
Dl. MAGHIU MARIAN-PAUL  
Vreau să menționez că la punctul 7 nu voi participa la deliberarea și la vot. 

Mulțumesc. 
Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Bine. Vă rog să o faceți întotdeauna înainte de punct, ca să se poate consemna.  
Dl. VLAICU COSMIN-RADU 
Mai bine înainte, la începutul ședinței. 
Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Bine, cum spuneți dumneavoastră. 
Dl. PANIE SERGIU 
Dacă este mai bine înainte, domnule Președinte atunci fac și eu mențiunea 

pentru proiectul 9. Nu voi participa la deliberare și la vot. 
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Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Dacă mai sunt cazuri, vă rog frumos să o faceți, dacă nu puteți face și înainte 

de punct. 
Dna. KATONA IBOLYA 
Eu la punctul 4 nu o să particip la deliberare și la vot. 
Dna. PÁLFFY ORSOLYA-KINGA 
Iar eu la punctul 8 nu o să particip la deliberare și la vot. 
Dna. GĂVRILUȚ AMALIA-IOANA 
De asemenea pentru punctul 8, vă rog. 

 Dl. CRIȘAN IOAN-ADRIAN 
 De asemenea și eu pentru punctul 8. 

* 
                                          *       * 

Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
1. La punctul 1 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

actualizarea principalilor indicatori tehnico-economici pentru obiectivul de 
investiţie „Creșterea eficienței energetice pentru clădirea Spitalului Județean de 
Urgență Zalău”, îl invit pe dl. consilier KISS ISTVÁN să prezinte raportul de 
avizare al comisiei de specialitate.     

* 
Dl. KISS ISTVÁN 
Prezintă raportul de avizare (favorabil) al comisiei de specialitate.  
                                   

* 
Dl. DINU IANCU – SĂLĂJANU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii?  

 Este vorba despre un proiect pe care îl grăbim și încercăm să-l depunem pe 
Programul Național de Redresare și Reziliență, asta în eventualitatea în care vom 
putea face demersurile la timp. Oricum toate procedurile au început din timp și vrem 
să creștem șansele de a face această investiție atât de importantă pentru calitatea 
actului medical din Spitalul Județean de Urgență Zalău. 

Dacă mai sunt întrebări, observaţii, discuţii? Nu sunt. 
* 

 Supun la vot proiectul de hotărâre 
- Cine este pentru? 30 consilieri județeni plus Președintele Consiliului 

Județean domnul Dinu Iancu-Sălăjanu.  
- Împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Mulțumesc! 

                                                                   *  
Cu un număr de 31 voturi „pentru”, 0„împotrivă” şi  0„abţineri”, a fost adoptat 

Proiectul de hotărâre privind actualizarea principalilor indicatori tehnico-economici 
pentru obiectivul de investiţie „Creșterea eficienței energetice pentru clădirea 
Spitalului Județean de Urgență Zalău”. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 18 
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* 
                                                *                 * 

Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
2. La punctul 2 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

modificarea Hotărârii Consiliului Județean nr. 2 din 23 ianuarie 2025 privind 
actualizarea proiectului „Înființare structură de sprijin a afacerilor în județul 
Sălaj” în vederea finanțării acestuia în cadrul Programului Regional Nord-Vest 
2021-2027, îl invit pe dl. consilier ARDELEAN GHEORGHE să prezinte raportul 
de avizare al comisiei de specialitate.    

 * 
Dl. ARDELEAN GHEORGHE 
Prezintă raportul de avizare (favorabil) al comisiei de specialitate.                                    

* 
Dl. DINU IANCU – SĂLĂJANU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? Nu sunt. 

* 
 Supun la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este pentru? 30 consilieri județeni plus Președintele Consiliului 
Județean domnul Dinu Iancu-Sălăjanu.  

- Împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Mulțumesc! 

                                                                   *  
Cu un număr de 31 voturi „pentru”, 0 „împotrivă” şi  0„abţineri”, a fost adoptat 

Proiectul de hotărâre privind modificarea Hotărârii Consiliului Județean nr. 2 din 23 
ianuarie 2025 privind actualizarea proiectului „Înființare structură de sprijin a 
afacerilor în județul Sălaj” în vederea finanțării acestuia în cadrul Programului 
Regional Nord-Vest 2021-2027. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 19 

* 
Dl. DINU IANCU – SĂLĂJANU 
De asemenea este foarte important și vă pot informa că suntem aproape de 

semnarea finanțării pentru acest proiect, și odată cu semnarea finanțării, cu siguranță 
suntem mai aproape de dorința noastră de a avea un parc industrial în subordinea 
Consiliului județean, un parc industrial a cărui implementare ar putea să înceapă în 
acest an. 

* 
                                                *                 * 

Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
3. La punctul 3 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

validarea Autorităţii Teritoriale de Ordine Publică Sălaj, o invit pe dna. consilier 
KATONA IBOLYA să prezinte raportul de avizare al comisiei de specialitate. 

* 
Dna. KATONA IBOLYA  
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Prezintă raportul de avizare (favorabil) al comisiei de specialitate.                                    
* 

Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? Nu sunt. 
                                                 * 

 Fac precizarea că proiectul de hotărâre se adoptă cu votul secret al membrilor 
consiliului. 

Rog să fie completate buletinele de vot, votarea urmând a se efectua după 
parcurgerea ordinii de zi. 

 
* 

                                                *                 * 

Dl DINU IANCU - SĂLĂJANU 
4. La punctul 4 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

modificarea și completarea Actului  Constitutiv al societății comerciale “PAZĂ 
OBIECTIVE ȘI INTERVENȚIE”S.R.L. și  desemnarea administratorului 
provizoriu, îl invit pe dl. consilier POP EUGEN să prezinte raportul de avizare al 
comisiei de specialitate.     

* 
Dl. POP EUGEN  
Prezintă raportul de avizare (favorabil) al comisiei de specialitate.                                    

* 
Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? 
Dl. PERNEȘ AMBROZIU-FELICIAN 
Domnule Președinte, legat de modificarea statutului societății, art. 25 zice că   

„Societatea este administrată de către un administrator cu puteri depline de 
reprezentare și administrare a societății și doi administratori fără drept de 
reprezentare și administrare…” Întrebarea mea este, era nevoie de încă doi 
administratori sau este doar pentru a se crea încă două posturi de conducere? (Este o 
curiozitate a mea) și a doua întrebare legat de prima. Dacă o să fie sau nu remunerate, 
o să aibă salarii sau  nu cei doi administratori pentru cele două posturi de fapt? 
Mulțumesc. 

Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Nu sunt două posturi înființate, este actualizarea  statutului nostru la legea nouă 

dată în România. Este OUG nr.109/2011 privind guvernanţa corporativă a 
întreprinderilor publice, cu modificările și completările ulterioare. Dar domnul 
secretar general vă poate explica mai bine. Deci, noi actualizăm statutul nostru ca să 
putem fi eligibili, de fapt să funcționăm legal cu această firmă a noastră, nu se 
înființează noi posturi ci se actualizează. Vă rog domnule secretar general dacă îi 
puteți da exemple și din lege, sunteți pregătit în domeniul aceasta. 

Dl. VLAICU COSMIN-RADU 
Da, mulțumesc. Ceea ce facem noi de fapt este o punere în acord a statutului 

societății care funcționa până acum pe baza legii vechi 31/1990 Legea privind 
societățile comerciale, cu noua legislație în domeniul guvernanței corporative, este 
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OUG nr.109/2011 privind guvernanţa corporativă a întreprinderilor publice, cu 
modificările și completările ulterioare, care reglementează guvernanța corporativă 
doar că prevederile acestei ordonanțe nu erau aplicabile inițial SRL.-urilor, deci 
formei de organizare a societății noastre, similare societății noastre, decât după niște 
modificări legislative intervenite anul trecut și atunci practic noi suntem acum nevoiți 
să aducem în actualitate statutul societății, cu prevederile legislației privind 
guvernanța corporativă. La societățile comerciale cu răspundere limitată, pentru că nu 
există consiliul de administrație, legea prevede existența a trei administratori. Unul cu 
drept de reprezentare și doi fără drept de reprezentare, dacă vreți ca un fel de directori 
adjuncți, acum facem așa, o comparație forțată. Sigur că ele vor fi remunerate în 
viitor (în prezent cel cu dreptul de reprezentare) apoi și ceilalți, doar că așa cum 
spunea și domnul Președinte în ședințele următoare vom mai avea niște modificări la 
statutul societății și ceea ce s-a spus este faptul că noi practic actualizăm tot ceea ce 
avem cu prevederile legii. Nu vor crește neapărat numărul de posturi ci pur și simplu 
se actualizează la prevederile legale. 

Dl. PERNEȘ AMBROZIU-FELICIAN 
Mulțumesc. 
Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Și noi vă mulțumim. 

* 
Propun ca domnul Seres Tiberiu-Andrei să fie desemnat în calitate de 

administrator provizoriu. 
Fac precizarea că desemnarea administratorului provizoriu se adoptă cu votul 

secret al membrilor consiliului. 
Rog să fie completate buletinele de vot, votarea urmând a se efectua după 

parcurgerea ordinii de zi. 
* 

Doamna Katona Ibolya nu participă la deliberare și la vot. 
* 

 Supun la vot celelalte prevederi ale proiectului de hotărâre: 
- Cine este pentru? 29 consilieri județeni plus Președintele Consiliului 

Județean domnul Dinu Iancu-Sălăjanu.  
- Împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Mulțumesc! 

                                                                   *  
Cu un număr de 30 voturi „pentru”, 0 „împotrivă” şi 0 „abţineri”, au fost 

adoptate celelalte prevederi ale proiectului de hotărâre privind modificarea și 
completarea Actului  Constitutiv al societății comerciale “PAZĂ OBIECTIVE ȘI 
INTERVENȚIE”S.R.L. și  desemnarea administratorului provizoriu. 

 
* 

                                                *                 * 

Dl. DINU IANCU – SĂLĂJANU 
5. La punctul 5 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 
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aprobarea alipirii a trei imobile – terenuri, aparținând domeniului privat al 
Județului Sălaj, îl invit pe dl. consilier MIHIȘ VIOREL să prezinte raportul de 
avizare al comisiilor de specialitate.     

* 
Dl. MIHIȘ VIOREL  
Prezintă raportul de avizare (favorabil) al comisiei de specialitate.                                    

*                                   
Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? Nu sunt. 

* 
 Supun la vot proiectul de hotărâre, 

- Cine este pentru? 30 consilieri județeni plus Președintele Consiliului 
Județean domnul Dinu Iancu-Sălăjanu.  

- Împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Mulțumesc! 

* 
Cu un număr de 31 voturi „pentru”, 0„împotrivă” şi 0„abţineri”, a fost adoptat 

proiectul de hotărâre privind aprobarea alipirii a trei imobile – terenuri, aparținând 
domeniului privat al Județului Sălaj. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 22 

* 
                                                *                 * 

Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
6. La punctul 6 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

darea în folosinţă gratuită în favoarea Parohiei Reformate Cehu Silvaniei a unui 
imobil compus din construcție și teren aferent situat în orașul Cehu Silvaniei 
aparținând domeniului public al Judeţului Sălaj, îl invit pe dl. consilier PAPP 
ZSOLT -LÁSZLÓ să prezinte raportul de avizare al comisiilor de specialitate.     

* 
Dna. PAPP ZSOLT -LÁSZLÓ  
Prezintă raportul de avizare (favorabil) al comisiei de specialitate.                                    

* 
Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? Nu sunt. 

* 
 Supun la vot proiectul de hotărâre, 

- Cine este pentru? 30 consilieri județeni plus Președintele Consiliului 
Județean domnul Dinu Iancu-Sălăjanu.  

- Împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Mulțumesc! 

* 
Cu un număr de 31 voturi „pentru”,  0„împotrivă” şi 0„abţineri”, a fost adoptat 



                                                                               8 

proiectul de hotărâre privind darea în folosinţă gratuită în favoarea Parohiei 
Reformate Cehu Silvaniei a unui imobil compus din construcție și teren aferent situat 
în orașul Cehu Silvaniei aparținând domeniului public al Judeţului Sălaj. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 23 

* 
                                                *                 * 

Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
7. La punctul 7 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

darea în folosinţă gratuită Asociației de Dezvoltare Intercomunitară „Țara 
Silvaniei” a unor spaţii din imobilul situat în municipiul Zalău, str. Unirii nr.7, 
aparținând domeniul public al Judeţului Sălaj, îl invit pe dl. consilier BLAGA 
DUMITRU să prezinte raportul de avizare al comisiei de specialitate.     

* 
Dl. BLAGA DUMITRU 
Prezintă raportul de avizare (favorabil) al comisiei de specialitate.                                    

*                                                         
Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Așa după cum știți „Țara Silvaniei” intră într-o nouă etapă, aceea de actualizare 

a strategiei prin care ITI „Țara Silvaniei” încearcă să ajungă în ipostaza de a fi 
Agenție de Management a Proiectelor Europene pentru Microregiunea „Țara 
Silvaniei” și activitatea de la „Țara Silvaniei” s-a mărit, avem doi angajați noi, care 
sunt plătiți din fonduri europene pentru a pregăti strategia și ghidurile care vor fi la un 
moment dat supuse tot aprobării noastre. De aceea în urma cedării sau eliberării 
spațiului din clădirea Consiliului județean de către ADR NORD-VEST propunem 
acest spațiu pentru „Țara Silvaniei”. Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? Nu sunt. 

* 
Domnul Maghiu Marian-Paul nu participă la deliberare și la vot. 

 
* 

 Supun la vot proiectul de hotărâre, 
- Cine este pentru? 29 consilieri județeni plus Președintele Consiliului 

Județean domnul Dinu Iancu-Sălăjanu.  
- Împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Mulțumesc! 

* 
Cu un număr de 30 voturi „pentru”,  0„împotrivă” şi 0 „abţineri”, a fost adoptat 

proiectul de hotărâre privind darea în folosinţă gratuită Asociației de Dezvoltare 
Intercomunitară “Țara Silvaniei” a unor spaţii din imobilul situat în municipiul Zalău, 
str. Unirii nr.7, aparținând domeniul public al Judeţului Sălaj. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 24 

* 
                                                *                 * 
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Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
8. La punctul 8 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea statului de funcţii al Spitalului Judeţean de Urgenţă Zalău, o invit pe 
dna. consilier PĂDUREAN CLAUDIA-ADRIANA să prezinte raportul de avizare 
al comisiei de specialitate.     

* 
Dna. KISS ISTVÁN 
Prezintă raportul de avizare (favorabil) al comisiei de specialitate.                                    

* 
Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? Nu sunt. 

* 
Domnul Vicepreședinte Crișan Ioan-Adrian, doamna Pállfy Orsolya-Kinga și 

doamna Găvriluț Amalia-Ioana nu participă la deliberare și la vot. 
* 

 Supun la vot proiectul de hotărâre, 
- Cine este pentru? 27 consilieri județeni plus Președintele Consiliului 

Județean domnul Dinu Iancu-Sălăjanu.  
- Împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Mulțumesc! 

* 
Cu un număr de 28 voturi „pentru”, 0 „împotrivă” şi  0 „abţineri”, a fost 

adoptat proiectul de hotărâre privind aprobarea statului de funcţii al Spitalului 
Judeţean de Urgenţă Zalău. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 25 

* 
                                                *                 * 

Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
9. La punctul 9 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

stabilirea regimului juridic al unui imobil aparținând domeniului public al 
județului, îl invit pe dl. consilier PETER TEODOR să prezinte raportul de avizare 
al comisiilor de specialitate.     

* 
Dl. PETER TEODOR 
Prezintă raportul de avizare (favorabil) al comisiilor de specialitate.                                    

* 
Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? Nu sunt. 

* 
Domnul Panie Sergiu nu participă la deliberare și la vot. 
 

* 
 Supun la vot proiectul de hotărâre, 
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- Cine este pentru? 20 consilieri județeni plus Președintele Consiliului 
Județean domnul Dinu Iancu-Sălăjanu.  

- Împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? 8 consilieri județeni: Găvriluț Amalia-Ioana PSD, Tuduce Ioana-

Maria PSD, Pop Gheorghe-Ioan PSD, Demle Alin PSD, Coca Vasile PSD, 
Nechita Adrian-Florin PSD, Costinaș Ovidiu PSD, Ardelean Gheorghe 
PSD.                                           

- Mulțumesc! 
* 

Cu un număr de 22 voturi „pentru”, 0 „împotrivă” şi  8 „abţineri”, a fost 
adoptat proiectul de hotărâre privind stabilirea regimului juridic al unui imobil 
aparținând domeniului public al județului. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 26 

* 
                                                *                 * 

Dl. DINU IANCU – SĂLĂJANU 
Potrivit prevederilor regulamentului de organizare şi funcţionare a Consiliului 

Judeţean Sălaj, cu modificările şi completările ulterioare, numărarea voturilor se 
realizează de secretarul general al judeţului, cu participarea a 3 (trei) consilieri 
judeţeni desemnaţi ad-hoc. 

Vă rog domnilor Chende Ioan, Papp Zsolt-Laszló şi Pop Gheorghe – Ioan, care 
ați fost desemnați anterior, să asigurați verificarea procedurii de vot şi numărarea 
voturilor. 

* 
 Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 

Potrivit dispoziţiilor legale de exprimare a votului secret se impun 
următoarele precizări: 

 Modalitatea de vot este prin înscrierea „DA” sau „NU” în dreptul 
candidatului pentru care se optează, în coloana „OPŢIUNEA”. 

 Înscrierea cuvântului „DA” în dreptul mai multor candidaţi decât limita 
înscrisă în fiecare proiect de hotărâre atrage nulitatea buletinului de vot. 

 Neînscrierea cuvântului „DA” în dreptul numărului de candidaţi înscris 
în fiecare proiect de hotărâre atrage nulitatea buletinului de vot. 

* 
Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Rog să fie distribuite buletinele de vot. 

* 
Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Domnilor consilieri desemnaţi, vă rog să procedaţi la verificarea şi numărarea 

voturilor. 
* 

Dl. DEMLE ALIN 
Domnule Președinte, la diverse pot să întreb ceva? 
 



                                                                               11 

Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Vă rog. 
Dl. DEMLE ALIN 

 Am fost contactat de un cetățean (pe doamna manager de la Spitalul Județean 
vreau să o întreb) era nemulțumit, am înțeles că s-a redus timpul de vizită la o oră pe 
zi, mi-a trimis și niște fotografii și zice că este foarte aglomerat. Nu știu cât de 
eficientă este măsura asta? Mulțumesc. 
 Dna. ALBERT RODICA 

Da, s-a redus timpul de vizită deoarece este obligatoriu. Suntem într-o perioadă 
de viroze și Ministerul Sănătății a stabilit acest program de vizită. Este eficientă. 

Dl. DEMLE ALIN 
Este eficientă? Pentru că mi-a trimis poze, este foarte mare aglomerație. 
Dna. ALBERT RODICA 

 Eu sunt sigură, dar avem aici medici care pot să vă confirme lucrul acesta. 
Atâta timp cât nu ne protejăm pacienții pe care îi avem în spital nu vă protejăm nici 
pe dumneavoastră cei care mergeți în vizită acolo. Cu siguranță măsurile au fost luate 
conform legislației și deciziilor pe care Ministerul Sănătății le-a luat în direcția 
aceasta. 

Dl. DEMLE ALIN 
 Ok. Mulțumesc. 

Dl. DINU IANCU – SĂLĂJANU 
Îl avem pe domnul Pop Emeric, fostul administrator al SC „Pază Obiective și 

Intervenție” SRL și îl rog să ne adreseze câteva cuvinte la final de mandat. 
Dl. POP EMERIC 
Domnilor consilieri, doamnelor și domnilor directori, vă mulțumesc că în 

această perioadă când am fost împreună am putut să colaborăm foarte bine. Având în 
vedere că mandatul meu s-a terminat și din motive obiective nu pot să mai continui, 
nici nu doresc deoarece am o anumită vârstă, anumite probleme de sănătate. Dar aș 
dori pe această cale să-i mulțumesc în primul rând conducerii județului, domnului 
Președinte, domnilor vicepreședinți și tuturor cu care am colaborat, doresc să vă 
mulțumesc și vă doresc multă sănătate, putere de muncă ca să puteți lucra în 
continuare spre binele comunității județului în toate domeniile. Și celor care vor 
conduce în continuare unitatea le doresc succes și să aibă rezultate cât mai bune, cum 
am avut și până acum. Vă mulțumesc mult. 

Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Mulțumim domnului Imi. Domnul Imi a avut o activitate destul de lungă în 

cadrul Consiliului județean ocupând diferite funcții, îi mulțumim pentru activitatea de 
la SC „Pază Obiective și Intervenție” SRL și am putut observa cu toții că această 
firmă și-a făcut datoria, întotdeauna este loc și de mai bine, dar vom clădi pe ce a 
rămas acolo și în urma dumneavoastră, în urma celorlalți oameni care lucrează în 
firma Consiliului județean și vom continua această muncă pentru îmbunătățirea 
condițiilor de trafic și a siguranței rutiere în județul Sălaj. Mulțumim, domnule Pop. 

Dl. PERNEȘ AMBROZIU-FELICIAN 
Dacă am ajuns la diverse, domnule Președinte, în ședința de luna trecută, 

înaintea ședinței de luna trecută de fapt am primit o sesizare din partea unui domn. 
Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
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Unui domn, care este și persoană fizică și ONG. 
Dl. PERNEȘ AMBROZIU-FELICIAN 
Așa este, reprezentant al unui ONG. Mă așteptam sincer, să fie dezvoltat 

subiectul respectiv, am trecut peste el, dar ajungând acasă am încercat să mă 
documentez și am găsit în Monitorul de Sălaj. 

Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Vreau să vă întreb ceva. Trebuie să fim atenți la exprimare. „Am trecut peste 

el”! V-a oprit cineva să dezvoltați ceva? Era adresat dumneavoastră consilierilor 
județeni. L-ați avut înainte la dispoziție, înaintea ședinței. Deci să nu să se înțeleagă 
că a fost cineva care a vrut să treacă peste. 

Dl. PERNEȘ AMBROZIU-FELICIAN 
În regulă, dar nu putem reveni acum la diverse? 
Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 

 Puteți oricând, dar să nu spuneți că am trecut peste. 
Dl. PERNEȘ AMBROZIU-FELICIAN 

 Recunosc că nici eu și nici colegii nu am intervenit pe subiectul respectiv. Am 
găsit în Monitorul de Sălaj din 10.12.2021 un articol, o declarație a vicepreședintelui 
Consiliului județean Szilágyi Róbert-István, care zice „Având în vedere că există 
nevoie constant de a mări numărul de locuri de parcare în jurul Spitalului Județean se 
ia în vedere construirea unei alte parcări cu mai multe etaje în spatele actualei Stații 
de Ambulanță pe vechiul loc al punctului termic.” Este vorba de același punct termic? 

Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
 În materialul respectiv, de aceea este bine să vă informați și puteți veni și 
înainte de ședințe, știți că aveți dreptul să cereți aparatului de specialitate anumite 
explicații sau informații, și mie, biroul este deschis, noi doi ne-am întâlnit de mai 
multe ori și știți că vă primesc să vă dau informații. Deci acel comunicat este aproape 
în totalitate fals, cu informații false (dacă îmi permiteți să spun așa și nici nu am vrut 
să comentez), și dumneavoastră cunoașteți problematica, nu în timpul mandatul lui 
Dinu Iancu-Sălăjanu s-a preluat acel punct termic. În plus Consiliul județean nu poate 
dezvolta investiții pentru cetățenii din Municipiul Zalău pentru că nu are cadrul legal 
pentru asta. Noi am înființat o parcare pentru interes public, Primăria face parcări 
pentru locatari și așa mai departe. Noi putem eventual să sprijinim și să fim într-un 
acord, într-un parteneriat cu Primăria. Acel punct termic deci, nu poate fi folosit 
pentru o parcare a locatarilor din acea zonă. Consiliul județean face pentru interes 
județean, nu pentru interes local investițiile și acel punct termic a fost demult, dar vă 
rog, domnule vicepreședinte, dacă ați dat, nu știu ce interviu ați dat. 
 Dl. SZILÁGYI RÓBERT-ISTVÁN 

Multe interviuri am dat. 
Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 

 Dar noi înțelegem foarte bine, noi avem un proces cu o firmă care a construit 
ilegal pe terenul Consiliului județean, de acolo pornesc toate lucrurile. Să nu credeți 
că eu pun gunoiul sub preș. 

Dl. PERNEȘ AMBROZIU-FELICIAN 
 Nu am vrut să revin la sesizarea respectivă ci voiam, legat de articolul… 

Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
 Vă rog frumos să mă lăsați să termin. Deci toate aceste lucruri pornesc de la un 
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interes personal și interesul unei firme. Fiecare va plăti pentru faptele care le face 
conform legii. Dacă sunt anumite lucruri care au fost tergiversate în timp, au fost 
tergiversate de către Consiliul Județean Sălaj pentru nu știu ce… De când sunt 
Președinte al Consiliului Județean Sălaj ne dorim să administrăm corect și legal 
proprietățile pe care le avem și să încercăm, ceea ce nu a fost legal înainte, prin 
hotărâri judecătorești să le ducem la bun sfârșit și să intrăm în normalitate și în 
legalitate. Dintotdeauna unii oameni care au fost privilegiați când sunt puși să 
respecte legea, mai au și anticorpi și încearcă marea cu degetul. Legea trebuie să 
primeze pentru toți în această țară. Vă mulțumesc. Vă rog domnule vicepreședinte. 

Dl. SZILÁGYI RÓBERT-ISTVÁN 
 Dacă mai aveți ceva de adăugat, ca să vă răspund? 

Dl. PERNEȘ AMBROZIU-FELICIAN 
Nu mai am. 
Dl. SZILÁGYI RÓBERT-ISTVÁN 

 Bun. Haideți să facem un scurt istoric, oricum avem timp până când se numără 
voturile. Deci proprietatea Consiliului Județean Sălaj este într-adevăr acolo unde a 
fost fostul punct termic, este proprietatea  Consiliului județean. Cândva când am 
pornit noi ideea de reabilitare a Secției de recuperare am avut discuții privind 
înființarea sau realizarea unei parcări pentru Spitalul Județean. Între timp am avut și 
avem, proiectul de Bloc Operator, cu extinderea Blocului Operator, ceea ce va 
însemna mutarea Ambulanței de acolo și întreaga suprafață de acolo va fi folosită 
pentru construirea Blocului Operator, dar asta nu ne impune de a restricționa de a 
gândi de a face loc de parcare pentru Spitalul Județean. Încă o dată, sigur acel punct 
termic pe vremuri a fost gândit să se înființeze în mandatul trecut o parcare pentru 
Spital, pe partea cealaltă cum zicea și domnul Președinte, a fost parcare, a fost arhivă, 
deci au fost mai multe idei de a înființa și de a ajuta Spitalul  Județean. Cum zicea și 
domnul Președinte, aici este o altă discuție de care nimeni nu vorbește, că presa 
speculează pentru banii altora. Într-adevăr există un proces acolo cu o anumită firmă 
pe partea cealaltă a spațiilor Consiliului județean, s-au ocupat abuziv pe termen de 15 
ani și nimeni nu a făcut nimic. Acum există un proces și judecătorul va spune cine a 
greșit și dacă a greșit trebuie să plătească, dar nu are nicio legătură, încă o dată, 
declarațiile pe care le facem noi în ceea ce privește îmbunătățirea infrastructurii 
Spitalului Județean, cu procesul în desfășurare. Sunt două lucruri separate și diferite. 
Nu știu înștiințarea care vi s-a dat de către persoana respectivă sau mă rog, ONG-ul 
respectiv, aveți două lucruri diferite și nu trebuie să le combinăm. Mulțumesc. 

Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Are cuvântul secretarul general al judeţului, dl. Vlaicu Cosmin - Radu, pentru a 

prezenta rezultatul votului. 
* 

Dl. VLAICU COSMIN-RADU, prezintă rezultatul votului. 
 
La proiectul de hotărâre privind validarea Autorităţii Teritoriale de Ordine 

Publică Sălaj: 
 
Dl. Dinu Iancu-Sălăjanu  –  președintele Consiliului Județean Sălaj- a obținut-  

31 voturi „pentru”, 0 voturi „împotrivă”, 0 voturi „nule”; 
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Dl. Zaharia Marcel-Claudiu – consilier judeţean- a obținut-  31 voturi „pentru”, 
0 voturi „împotrivă”, 0 voturi „nule”; 

Dl. Ardelean Nicolae – consilier judeţean;- a obținut-  31 voturi „pentru”, 0 
voturi „împotrivă”, 0 voturi „nule”; 

Dl. Sojka Atila- Ioan– consilier judeţean;- a obținut-  31 voturi „pentru”, 0 
voturi „împotrivă”, 0 voturi „nule”; 

Dl. Moni Sandor– consilier judeţean - a obținut-  31 voturi „pentru”, 0 voturi 
„împotrivă”, 0 voturi „nule”; 

Dl. Panie Sergiu– consilier judeţean - a obținut-  31 voturi „pentru”, 0 voturi 
„împotrivă”, 0 voturi „nule”; 

Dl. Bîrsan Cristian Claudiu– subprefectul judeţului Sălaj - a obținut-  31 voturi 
„pentru”, 0 voturi „împotrivă”, 0 voturi „nule”; 

Dl. Stupar Marius - Anton– şeful Inspectoratului  de Poliţie Sălaj - a obținut-  
31 voturi „pentru”, 0 voturi „împotrivă”, 0 voturi „nule”; 

Dl. Cigăran Vasile Adrian– şeful Inspectoratului de Jandarmi Judeţean Sălaj;- a 
obținut-  31 voturi „pentru”, 0 voturi „împotrivă”, 0 voturi „nule”; 

Dl. Dobocan Vasile - Adrian– şeful Inspectoratului Judeţean pentru Situaţii de 
Urgenţă Sălaj - a obținut-  31 voturi „pentru”, 0 voturi „împotrivă”, 0 voturi „nule”; 

Dl. Lakatos Alexandru– reprezentant al comunităţii - a obținut-  31 voturi 
„pentru”, 0 voturi „împotrivă”, 0 voturi „nule”; 

Dl. Mureşan Ioan-Sorin– reprezentant al comunităţii - a obținut-  31 voturi 
„pentru”, 0 voturi „împotrivă”, 0 voturi „nule”; 

Dna. Kovacs Irina-Elisabeta– reprezentant al comunităţii - a obținut-  31 voturi 
„pentru”, 0 voturi „împotrivă”, 0 voturi „nule”; 

Dl. Groza Ioan– reprezentant al Corpului Naţional al Poliţiştilor - a obținut-  31 
voturi „pentru”, 0 voturi „împotrivă”, 0 voturi „nule”; 

 
Dl DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Cu un număr de 31 voturi „pentru”, 0 „împotrivă” şi 0 „voturi nule”, a fost 

adoptat proiectul de hotărâre privind validarea Autorităţii Teritoriale de Ordine 
Publică Sălaj. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 20 

* 
                                                *                 * 

La proiectul de hotărâre desemnarea administratorului provizoriu al societății 
comerciale “PAZĂ OBIECTIVE ȘI INTERVENȚIE”S.R.L.: 

 
Dl. Seres Tiberiu-Andrei a obținut-  29 voturi „pentru”, 1 vot „împotrivă”, 0 

voturi „nule”. 
 

* 
 

Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Cu un număr de voturi 30 „pentru”, 0 ”împotrivă” şi 0 „voturi nule”, au fost 
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adoptate celelalte prevederi ale proiectul de hotărâre privind modificarea și 
completarea Actului Constitutiv al societății comerciale “PAZĂ OBIECTIVE ȘI 
INTERVENȚIE”S.R.L. și desemnarea domnului Seres Tiberiu-Andrei s-a făcut cu un 
număr de 29 voturi „pentru”, 1 vot „împotrivă”, 0 voturi „nule”. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 21 

* 
                                                *                 * 

Dl. DINU IANCU – SĂLĂJANU 
Îl rog pe domnul Seres dacă vrea să se prezinte și dacă sunt întrebări pentru 

domnia sa, să le adresați. Vă mulțumesc. 
Dl. SERES TIBERIU-ANDREI 
Bună ziua! Sunt Seres Tiberiu-Andrei, lucrez în cadrul firmei SC „Pază 

Obiective și Intervenție” SRL de 3 ani, în calitate de șef compartiment drumuri. Am 
participat la realizarea și întreținerea drumurilor în cadrul firmei. Înainte am lucrat ca 
și inginer în execuție de drumuri. Calificarea mea de bază este cea de inginer Căi 
ferate, drumuri și poduri. Mulțumesc. 

Dl. DINU IANCU – SĂLĂJANU 
Dacă sunt întrebări pentru dumnealui? Nu sunt. 
10.Diverse  
Dl. PERNEȘ AMBROZIU-FELICIAN 
La diverse? 
Dl. DINU IANCU – SĂLĂJANU 
Eu v-am întrebat, probabil că nu ați fost atent. Asta v-am spus, dacă mai sunt 

probleme de ridicat la diverse? Am spus, dar nu este nicio problemă. 
Dl. PERNEȘ AMBROZIU-FELICIAN 
O să fiu foarte scurt, dacă se poate? Cum spuneați dumneavoastră orice avem, 

nelămuriri, putem să apelăm. 
Dl. DINU IANCU – SĂLĂJANU 
Vă rog 
Dl. PERNEȘ AMBROZIU-FELICIAN 
Având în vedere că s-a pornit la nivel național cu restructurarea, în primul rând 

a Senatului, după care la Camera Deputaților, probabil o să se ajungă și la noi. Ce aș 
vrea să vă cer eu pentru că sunt mai nou și nu cunosc istoricul organigramei sau a 
situației Consiliului județean, am putea până data viitoare să ne vină de la Serviciul  
Resurse Umane o situație pe ultimii 5 ani cu organigrama, cu numărul de persoane, ca 
să vedem o evoluție și dacă într-adevăr trebuie sau nu trebuie. Probabil că nu o să 
trebuiască, probabil că noi am fost printre cei, care avem chiar prea puțin personal. 
Mulțumesc. 

Dl. DINU IANCU – SĂLĂJANU 
Ce vreau să vă spun, că puteți să mergeți la Serviciul Resurse Umane să 

obțineți informația, dar puteți să intrați și pe site-ul Consiliului județean, sunt date 
publice cu caracter public și toată lumea poate să verifice la orice oră organigrama și 
să vadă evoluția organigramei. Eu ce vă pot spune, este că au plecat foarte mulți 
oameni din Consiliul județean de când sunt președinte și astăzi suntem sub 110 
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angajați, suntem unul dintre județele din țară care avem cei mai puțini angajați. 
Bihorul are undeva la 86, celelalte consilii județene au de la 200 în sus, deci Consiliul 
Județean Sălaj a avut cheltuielile fe funcționare undeva sub 40% în anii trecuți și 
peste 60% pe dezvoltare. Suntem unul dintre județele fruntașe, după Bihor suntem 
noi, județul Sălaj. Oricând eu zic, aparatul unui Consiliu județean, aparatul 
administrativ al oricărui UAT poate să sufere modificări și ar trebui să fie  
preocuparea noastră, a tuturor pentru a aduce oameni tineri în administrația publică 
locală, ceea ce și am făcut aici prin diferite programe la Consiliul județean și să 
aducem oameni pe care o să-i pregătim, ca la un moment, dat să poată să preia din 
atribuțiile celor care cu vârsta se apropie de pensionare. Și în acest an am avut trei 
persoane care, prin acea ordonanță a trebuit să le încetăm contractul de muncă. Să 
știți că pentru noi a fost o pierdere pentru că erau persoane care, pe lângă competență 
aveau și această bucurie de a preda și altora din competențele lor și având o 
dezvoltare continuă și trecând de la 13, 20 de milioane investiții la 324 de milioane 
investiții în trei ani de zile, volumul de muncă a crescut și personalul nostru a scăzut, 
deci e o povară mai  mare pe colegii mei și de aceea îi felicit că sunt bine organizați și 
că, uite, facem față tuturor provocărilor cu care ne confruntăm. Dar întotdeauna 
trebuie făcută analiza asupra personalului, trebuie cursuri de pregătire și trebuie 
performanță continuă. Vă mulțumesc. 

Dl. PERNEȘ AMBROZIU-FELICIAN 
Mulțumesc, este exact ce zicem eu înainte, probabil că nu este nevoie de 

restructurare pentru că în organigrama pe care am găsit-o eu pe site-ul Consiliului 
județean spune că în total sunt 144, iar dumneavoastră ne spuneți că sunt doar 110 
acum. 

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Sunt 144 de posturi,  dar nu sunt ocupate toate, sunt ocupate mai puține. Și 

pentru a exista posibilitatea de a avea angajări noi trebuie să ai posturile. 
Dl. PERNEȘ AMBROZIU-FELICIAN 
Ce am mai găsit, dar probabil tot ca și la articolul de dinainte, am găsit un 

articol în ziar din 2023 în care de fapt spune doar că s-a făcut o restructurare la 
Consiliul județean. Din 9 posturi s-au făcut 14, din 11 posturi s-a făcut 15. Nu mai 
rețin cifrele, dar asta era articolul. 

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Îmi cer scuze, dar eu nu prea citesc presa, sincer, pentru că am fost tot în 

campanie electorală și scriau și lucruri murdare, urâte și am zis să nu mă încarc cu 
lucrurile negative. Eu să-mi văd de treaba mea și să dezvolt județul alături de colegii 
mei. Nu prea citesc presa ca să nu-mi fac rău, mă duc înainte cu ce am de făcut aici. 

Dl. PERNEȘ AMBROZIU-FELICIAN 
Deci, toată chestia este pozitivă, să zicem că avem 144 de posturi în 

organigramă, dar nu sunt ocupate decât 110. Mulțumesc. 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Cred că sub 110, dar nu înseamnă că mâine dacă găsim persoane potrivite, 

tinere și care să vină să aducă plusvaloare nu vom scoate la concurs, totul în cadrul 
legal. Astăzi nu avem voie să scoatem la concurs decât posturi care sunt unice. 
Mulțumesc. Vă rog, domnule vicepreședinte Szilágyi Róbert-István. 

Dl. SZILÁGYI RÓBERT-ISTVÁN 
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Mulțumesc domnule Președinte, o singură remarcă aș vrea să fac. După cum 
știți, în anul 2024 am avut ordonanța privind reducerea personalului și Consiliului 
județean cu toate instituțiile subordonate. 48 de posturi am tăiat prin reorganizare. 
Așa că nu știu acel articol, dacă e corect, eu v-aș sfătui să nu vă documentați din 
articole de ziar. Mulțumesc. 

Dl. PERNEȘ AMBROZIU-FELICIAN 
Articolul era din 2023, am precizat. 
Dl. DINU IANCU – SĂLĂJANU 
Am înțeles. Vă rog, domnule Alin. 
Dl. DEMLE ALIN 
Eu am vrut să vă întreb dacă erau ocupate posturile, cele care le-ați tăiat anul 

trecut? Ați trimis oamenii acasă? 
Dl. SZILÁGYI RÓBERT-ISTVÁN 
Domnule coleg, ați fost aici, împreună am tăiat acele posturi, au fost posturi 

libere. 
Dl. DINU IANCU – SĂLĂJANU 
Dar eu nu sunt împotriva trimiterii oamenilor acasă dacă nu lucrează. Da, 

trebuie să trimitem oamenii acasă dacă stau și nu au obiectul muncii, domnule Alin, 
pentru că sunt oameni în fabrici care lucrează și sunt plătiți în urma muncii, așa și la 
noi la Consiliul județean. Fiecare om este evaluat în fiecare an și cei care nu aduc 
plusvaloare Consiliului județean ar trebui să plece acasă! Nu consider că este un lucru 
rău ca oamenii care nu muncesc să plece acasă și să nu trăiască din banii publici 
nefăcând nimic. 

Dacă mai sunt alte poziții? Nu sunt. Nemaifiind alte puncte înscrise pe ordinea 
de zi, declar închise lucrările şedinţei de azi, continuăm cu ședința AGA. 

 
 
 

   PREȘEDINTE, 
                     SECRETARUL GENERAL        

Dinu Iancu  - Sălăjanu                                  AL JUDEȚULUI, 
      
                     Dr. Cosmin – Radu Vlaicu 

 
 
 
 
 
Consilier juridic: 
Seres Judith-Réka-  1 ex 
 
 


